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Z Á P I S N I C A  
z 24. zasadnutia Mestského  zastupiteľstva Stará Turá konaného dňa 03.02.2025 

 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny  
 
Program rokovania:  
 
1. Otvorenie a schválenie programu zasadnutia 

2. Voľba návrhovej komisie a overovateľa zápisnice 

3. Návrh na prevod nehnuteľností 

4. Návrh na doplnenie Zásad hospodárenia s majetkom mesta Stará Turá zo dňa 13.12.2023 

5. Návrh na pridelenie dotácie na prevádzku športových zariadení vo vlastníctve a správe MŠA 

Stará Turá, s. r. o.  

6. Schválenie podpísania Zmluvy o poskytnutí nenávratného finančného príspevku v rámci 

projektu s názvom „ Triedený zber komunálnych odpadov v meste Stará Turá “ 

7. Schválenie zmluvy o založení Združenia obcí Stará Turá - Lubina 

8. Interpelácie poslancov 

 
1. O t v o r e n i e, schválenie programu rokovania  

 
24. zasadnutie Mestského zastupiteľstva Stará Turá (ďalej len „MsZ“) otvoril primátor mesta 
PharmDr. Leopold Barszcz (ďalej len „primátor mesta“) o 15:03 hod.. Skonštatoval, že 
zastupiteľstvo je uznášaniaschopné. Prítomných bolo 8 poslancov. Ospravedlnení boli poslanci 
Mgr. Matej Antálek, Zuzana Durcová, Mgr. Iveta Gavačová a Mgr. Michal Valenčík.  
   
Primátor mesta následne predložil návrh na schválenie programu rokovania, tak ako bol 
zverejnený v pozvánke.  
 

Hlasovanie poslancov: 

 za: 8 Adamkovič, Bunčiak, Durec, Kulíšková, 
Lukáčová, Medňanský, Pecho, Pilátová 

 proti: 0  

 zdržal sa: 0  

 
MsZ prijalo 
 

U z n e s e n i e  č. 1 – 24/2025 

 
Mestské zastupiteľstvo Stará Turá  schválilo  program rokovania tak, ako bol zverejnený 
v pozvánke. 
 
Primátor mesta sa spýtal poslancov, či má niekto návrh na zmenu, alebo doplnenie programu 
rokovania.  
 
Nikto z poslancov nemal návrh na zmenu, alebo doplnenie programu rokovania. 
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2. Voľba návrhovej komisie a overovateľa zápisnice 
 
Primátor mesta predložil návrh členov návrhovej komisie v nasledovnom zložení poslanci Ing. 
Peter Pecho, Ing. Richard Bunčiak a Marek Medňanský a za overovateľa zápisnice poslanca 
Jakuba Martina Adamkoviča.  

 
Hlasovanie poslancov: 

 za: 8 Adamkovič, Bunčiak, Durec, Kulíšková, 
Lukáčová, Medňanský, Pecho, Pilátová 

 proti: 0  

 zdržal sa: 0  

 
MsZ prijalo 

U z n e s e n i e  č. 2 – 24/2025 
 

Mestské zastupiteľstvo Stará Turá schválilo návrhovú komisiu v zložení poslanci Ing. Peter 
Pecho, Ing. Richard Bunčiak a Marek Medňanský a za overovateľa zápisnice poslanca 
Jakuba Martina Adamkoviča.  

 
Primátor mesta informoval, že skrutátorkou a zapisovateľkou bude Miroslava Bezáková. 

 

Na rokovanie MsZ prišiel poslanec Ing. Mgr. Martin Gondár o 15:05 hod.. 

 

3. Návrh na prevod nehnuteľností 
 
Informáciu o predkladanom materiáli podala Mgr. Lenka Galbavá, referentka oddelenia 
strategického rozvoja a investícií Mestského úradu Stará Turá (ďalej len „MsÚ“). Oddelenie 
strategického rozvoja a investícií MsÚ predkladá návrh na určenie spôsobu prevodu 
nehnuteľného majetku mesta v zmysle § 9 ods. 2 písm. a) a § 9a ods. 15 písm. f) zákona č. 
138/1991 Zb. o majetku obcí v platnom znení a podľa § 16 bod 5 písm. i) Zásad hospodárenia s 
majetkom mesta Stará Turá. Predmetom prevodu sú pozemky parcely registra „C“ evidované na 
katastrálnej mape  
- pozemok parc. č. 4554/10 – orná pôda o výmere 777 m2,  
- pozemok parc. č. 4554/17 – orná pôda o výmere 713 m2,  
- pozemok parc. č. 4554/18 – orná pôda o výmere 686 m2,  
- pozemok parc. č. 4554/19 – orná pôda o výmere 654 m2,  
- pozemok parc. č. 4554/21 – orná pôda o výmere 748 m2,  
- pozemok parc. č. 4554/27 – orná pôda o výmere 801 m2,  
- pozemok parc. č. 4554/28 – orná pôda o výmere 865 m2,  
ktoré sú vo vlastníctve mesta Stará Turá, zapísané na Okresnom úrade Nové Mesto nad Váhom, 
katastrálny odbor, na LV č. 1 v podiele 1/1 v k. ú. Stará Turá.  
Pozemky sa nachádzajú v lokalite Nové Hnilíky, ktorá je určená na individuálnu bytovú výstavbu, 
ich majetková hodnota bude slúžiť na zabezpečenie vybudovania verejnoprospešnej stavebnej 
infraštruktúry, a teda je to dôvod podporujúci všeobecne akceptovateľný verejnoprospešný účel 
podľa ustanovenia § 9 ods. 1 písm. i) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v platnom znení.  
Zámer prevodu vlastníctva pozemkov parc. č. 4554/10 – orná pôda o výmere 777 m2, parc. č. 
4554/17 – orná pôda o výmere 713 m2, parc. č. 4554/18 – orná pôda o výmere 686 m2, parc. č. 
4554/19 – orná pôda o výmere 654 m2, parc. č. 4554/21 – orná pôda o výmere 748 m2, parc. č. 
4554/27 – orná pôda o výmere 801 m2, parc. č. 4554/28 – orná pôda o výmere 865 m2 z dôvodu 
osobitného zreteľa bol zverejnený dňa 22.07.2024, opakovane 02.01.2025 v zmysle § 9a ods. 15 
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písm. f) zák. č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v platnom znení. K zverejnenému zámeru nebola 
vznesená žiadna pripomienka.  
Výber dodávateľa stavebných prác v súvislosti s realizáciou výstavby miestnych ciest v lokalite 
Nové Hnilíky je na základe verejného obstarávania. Oslovených bolo šesť uchádzačov, ponuky 
doručili dvaja. Najvýhodnejšiu ponuku podala spoločnosť FERRMONT, a.s., Trenčianska 
1320/89, 020 01 Púchov; IČO: 31619916. 
 
Hlavná kontrolórka mesta Ing. Simona Štepanovicová navrhla vypustiť z návrhu uznesenia § 9 
ods. 2 písm. a) lebo je to spôsob prevodu, ktorý sa už schvaľoval na rokovaní MsZ dňa 
26.06.2024. 
Primátor mesta  sa poďakoval za pripomienku a povedal, že z návrhu uznesenia sa vypustí § 9 
ods. 2 písm. a).  
Poslankyňa Ing. Mgr. Zdena Pilátová povedala, že má niekoľko otázok. Prvá otázka bola, že či 
daný prevod nie je potrebné zapísať do katastra. 
Zástupca primátora a poslanec Jakub Martin Adamkovič jej odpovedal, že treba. 
Poslankyňa Ing. Mgr. Zdena Pilátová položila druhú otázku, či funguje kataster.  
Zástupca primátora a poslanec Jakub Martin Adamkovič jej odpovedal, že nevie, či kataster 
realizuje zápisy. 
Poslanec Ing. Mgr. Martin Gondár povedal, že sa na to pýtal. Informoval, že kataster funguje tak, 
že zapisuje plomby, čiže dá sa tam podať podanie a to sa zaregistruje, no na ten digitálny proces 
sa musí počkať, kým ho kataster spustí. Čiže podať návrh je možné, akurát lehotu na vybavenie 
30 dní kataster nestihne.  
Poslankyňa Ing. Mgr. Zdena Pilátová poznamenala, že možno bolo zbytočné odložiť rokovanie 
spoločnosti LIDL a rušiť tento bod, pre ktorý bolo zvolané mimoriadne zasadnutie. Ďalej sa 
spýtala, či existuje zmluva k predkladanému návrh na určenie spôsobu prevodu nehnuteľného 
majetku mesta, lebo ona ju nevidela.  
Mgr. Lenka Galbavá, referentka oddelenia strategického rozvoja a investícií MsÚ jej odpovedala,  
že zmluva je výsledkom verejného obstarávania.  
Poslankyňa Ing. Mgr. Zdena Pilátová sa spýtala poslancov, kto z nich ju videl. 
Mgr. Lenka Galbavá, referentka oddelenia strategického rozvoja a investícií MsÚ jej odpovedala, 
že zmluva bola pripomienkovaná ešte skôr, ako bol vyhlásené verejné obstarávanie. 
Poslanec Ing. Mgr. Martin Gondár sa spýtal, či nebola súčasťou uznesenia pri verejnom 
obstarávaní. 
Ing. Jaroslava Antalová prednostka MsÚ informovala, že predkladaný návrh je výsledok 
z verejného obstarávania a zmluva bolo odsúhlasená ešte v roku 2024.  
Poslankyňa Ing. Mgr. Zdena Pilátová sa poďakovala za informáciu.  
Poslankyňa RNDr. Marianna Lukáčová sa spýtala, či súčasťou zmluvy, ktorú odhlasovali poslanci  
sú aj chodníky. 
Mgr. Lenka Galbavá, referentka oddelenia strategického rozvoja a investícií MsÚ jej odpovedala, 
že áno.  
Mgr. Jana Potfajová vedúca oddelenia strategického rozvoja a investícií MsÚ informovala, že 
zmluva predchádzala verejné obstarávanie. 
Primátor mesta poznamenal, že pokiaľ nemáme takúto závažnú informáciu, tak potom sa ťažko 
hlasuje o nejakom bode v celosti. 
Mgr. Lenka Galbavá referentka oddelenia strategického rozvoja a investícií MsÚ doplnila 
informáciu k spoločnosti LIDL. Povedala, že problém nie je daný iba nefunkčnosťou katastra, ale 
vecné bremená nie je možné spraviť pre spoločnosť LIDL, lebo ona nemá zrealizovaný 
geometrický plán na inžinierke siete a preto bol tento bod programu stiahnutý z rokovania. Do 
návrhu uznesenia je potrebné dať číslo geometrického plánu a číslo jeho overenia.   
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Poslanec Ing. Mgr. Martin Gondár povedal, že verejné obstarávanie bolo nadstavené tak, že 
výherca je ten, ktorý dá viac k danej sume. Spýtal sa, že o koľko dala spoločnosť FERRMONT 
Púchov viac. 
Mgr. Jana Potfajová vedúca oddelenia strategického rozvoja a investícií MsÚ mu odpovedala, že  
spoločnosť FERRMONT Púchov dala viac o 15 000 € bez DPH a Greško stav s. r. o. Nové Mesto 
nad Váhom o 7 000 € bez DPH. 
Poslanec Ing. Mgr. Martin Gondár sa spýtal, dokedy má byť dielo hotové, lebo sa ho na to občania 
pýtajú.  
Mgr. Jana Potfajová vedúca oddelenia strategického rozvoja a investícií MsÚ mu odpovedala, že  
do 31.10.2025. 
Poslanec Ing. Mgr. Martin Gondár sa spýtal, či je tam platné stavebné povolenie. 
Mgr. Jana Potfajová vedúca oddelenia strategického rozvoja a investícií MsÚ mu odpovedala, že  
áno.  
Poslanec Ing. Mgr. Martin Gondár dodal, že pre vlastníkov pozemkov je dôležité, aby tam tá cesta 
bola. 
Primátor mesta povedal, že cieľ bol taký, že aby zhotoviteľ nebol v strese, tak sa tam natiahol 
termín.  
Poslanec Ing. Mgr. Martin Gondár informoval, že keď mesto má zhotoviteľa na cesty, či sa 
nevyhlási verejná súťaž na zvyšné parcely a aký tam bude ďalší postup.  
Primátor mesta povedal, že po podpise zmluvy a až keď tam tá cesta bude, tak sa dajú potom 
nejaké kontúry k výstavbe.  
 
Poslanci nemali ďalšie otázky, pripomienky ani protinávrhy. 
 
Primátor mesta dal hlasovať za návrh uznesenia tak, ako je uvedený v písomnom materiáli, 
doplnený o návrh hlavnej kontrolórky mesta Ing. Simony Štepanovicovej.  

 
Hlasovanie poslancov: 

 za: 9 Adamkovič, Bunčiak, Durec, Gondár, Kulíšková, 
Lukáčová, Medňanský, Pecho, Pilátová 

 proti: 0  

 zdržal sa: 0  

 
MsZ prijalo 

U z n e s e n i e č. 3 – 24/2025 
 
Mestské zastupiteľstvo Stará Turá schvaľuje 3/5 väčšinou všetkých poslancov  v zmysle § 
9a ods. 15 písm. f) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v platnom znení a podľa § 16 bod 
5 písm. i) Zásad hospodárenia s majetkom mesta Stará Turá 
https://www.staratura.sk/resources/File/zasady-hospodarenia-s-majetkom-stara-tura-4-
2023-is.pdf. 
Predmetom prevodu sú pozemky parcely registra „C“ evidované na katastrálnej mape  
- pozemok parc. č. 4554/10 – orná pôda o výmere 777 m2,  
- pozemok parc. č. 4554/17 – orná pôda o výmere 713 m2,  
- pozemok parc. č. 4554/18 – orná pôda o výmere 686 m2,  
- pozemok parc. č. 4554/19 – orná pôda o výmere 654 m2,  
- pozemok parc. č. 4554/21 – orná pôda o výmere 748 m2,  
- pozemok parc. č. 4554/27 – orná pôda o výmere 801 m2,  
- pozemok parc. č. 4554/28 – orná pôda o výmere 865 m2,  

https://www.staratura.sk/resources/File/zasady-hospodarenia-s-majetkom-stara-tura-4-2023-is.pdf
https://www.staratura.sk/resources/File/zasady-hospodarenia-s-majetkom-stara-tura-4-2023-is.pdf
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ktoré sú vo vlastníctve mesta Stará Turá, zapísané na Okresnom úrade Nové Mesto nad 
Váhom, katastrálny odbor, na LV č. 1 v podiele 1/1 v k. ú. Stará Turá, ako prípad hodný 
osobitného zreteľa. 
  
Prevod sa schvaľuje pre spoločnosť FERRMONT, a.s., Trenčianska 1320/89, 020 01 
Púchov, IČO 31 619 916.  
 
Všeobecná hodnota predmetných pozemkov v zmysle zákona bola stanovená znalcom 
podľa vyhlášky Ministerstva spravodlivosti Slovenskej republiky č. 492/2004 Z. z. o 
stanovení všeobecnej  hodnoty  majetku,  znaleckým  posudkom  č. 9/2024 na sumu 246 
000 eur. Prevodnú hodnotu predmetných pozemkov určuje mestské zastupiteľstvo Stará 
Turá vo výške 367 000 eur. 
  
Dôvodom hodným osobitného zreteľa je skutočnosť, že prevádzané pozemky sa 
nachádzajú v lokalite Nové Hnilíky, ktorá je určená na individuálnu bytovú výstavbu, ich 
majetková hodnota bude slúžiť na zabezpečenie vybudovania verejnoprospešnej 
stavebnej infraštruktúry, a teda je to dôvod podporujúci všeobecne akceptovateľný 
verejnoprospešný účel podľa ustanovenia § 9 ods. 1 písm. i) zákona č. 138/1991 Zb. o 
majetku obcí v platnom znení. 

 
4. Návrh na doplnenie Zásad hospodárenia s majetkom mesta Stará Turá zo dňa 

13.12.2023 
 
Informáciu o predkladanom materiáli podala Mgr. Lívia Skurská referentka pre participáciu  MsÚ. 

Na základe správy o výsledku kontroly č. 3/2023 hlavnej kontrolórky mesta, v ktorej kontrolovala 

dodržiavanie a uplatňovanie všeobecne záväzných právnych predpisov a vnútorných predpisov 

mesta v oblasti poskytovania účelových dotácií z rozpočtu mesta so zreteľom na vybrané osoby, 

ktorým boli dotácie poskytnuté, sa zistilo, že v súčasnosti platné Zásady hospodárenia s majetkom 

mesta Stará Turá, ktoré sú účinné od 13.12.2023 v znení neskorších zmien k 26.11.2024, 

neobsahujú právnu úpravu kompetencií orgánov mesta vo veci schvaľovania dotácií.  

Zásady hospodárenia s majetkom mesta musia podľa § 11 ods. 4 písm. a) zákona a obecnom 

zriadení v spojitosti s § 9 ods. 1 písmeno j) zákona o majetku obcí upravovať kompetencie orgánov 

mesta, t. j. primátora mesta a mestského zastupiteľstva, týkajúce sa nakladania s finančnými 

prostriedkami mesta vo forme dotácií pre osoby uvedené v § 7 ods. 4 zákona o rozpočtových 

pravidlách územnej samosprávy. V rámci mesta Stará Turá ide o dotácie prideľované podľa 

platného VZN o poskytovaní dotácií z rozpočtu mesta Stará Turá a platného VZN o dotáciách na 

podporu športu v meste Stará Turá.  

V rámci tohto zistenia navrhujeme doplniť Zásady hospodárenia s majetkom mesta Stará Turá o 

text, ktorý bude upravovať, ktoré úkony v súvislosti so schvaľovaním dotácií podliehajú schváleniu 

príslušným orgánom mesta, t. j., ktoré schvaľuje primátor mesta a ktoré mestské zastupiteľstvo. 

 

Z rokovacej miestnosti odišiel poslanec Ing. Richard Bunčiak o 15:20 hod.. 
 
Poslanci nemali žiadne otázky, pripomienky ani protinávrhy. 
 
Primátor mesta navrhol, aby sa do návrhu uznesenia doplnilo slovo nadpolovičnou ( väčšinou 
prítomných poslancov ). 
 
Primátor mesta dal hlasovať za návrh uznesenia tak, ako je uvedený v písomnom materiáli, 
doplnený o jeho návrh.   
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Hlasovanie poslancov: 

 za: 7 Adamkovič, Durec, Gondár, Kulíšková, 
Medňanský, Pecho, Pilátová 

 proti: 0  

 zdržal sa: 1 Lukáčová 

 
MsZ prijalo 

U z n e s e n i e  č. 4 – 24/2025 
 

Mestské zastupiteľstvo Stará Turá prerokovalo na svojom zasadnutí konanom dňa 3.2.2025 
návrh na doplnenie Zásad hospodárenia s majetkom mesta Stará Turá zo dňa 13.12.2025, 
tento návrh týmto  

schvaľuje 
nadpolovičnou väčšinou prítomných poslancov podľa ustanovenia § 12 ods. 7 zákona č. 
369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov. 

 
Do rokovacej miestnosti sa vrátil poslanec Ing. Richard Bunčiak o 15:22 hod.. 
 

5. Návrh na pridelenie dotácie na prevádzku športových zariadení vo vlastníctve 
a správe MŠA Stará Turá, s.r.o. 

 
Informáciu o predkladanom materiáli podala Mgr. Lívia Skurská referentka pre participáciu  MsÚ.  
Prevádzkovanie a správu špecifikovaných športových zariadení: budovu Kolkárne a bowlingu, 
Mestskú športovú halu s plavárňou, saunou a fitnescentrom, Športové centrum Priemyslovka, 
futbalový štadión s tribúnou, ihrisko s umelou trávou a volejbalové ihrisko (ďalej len „športové 
zariadenia“) zabezpečuje od r. 2014 vlastník budov, spoločnosť Mestský športový areál Stará 
Turá, s. r. o. (ďalej len MŠA Stará Turá, s. r. o.).  
Mesto Stará Turá i v minulom roku prispelo ako spoluvlastník spoločnosti MŠA Stará Turá, s. r. o. 
na prevádzku športových zariadení v Starej Turej sumou 82 500 € ako podporu na rozvoj 
športového vyžitia obyvateľov mesta Stará Turá. Tieto peniaze boli použité na úhradu energii, 
správu, opravu a údržbu športovísk. V podpore chce mesto pokračovať aj v roku 2025.  
V roku 2025 sú v programovom rozpočte naplánované finančné prostriedky vo forme dotácie na 
prevádzku športových zariadení v sume 73 500 €. Dotácia bude na základe zmluvy s MŠA Stará 
Turá, s. r. o. použitá výhradne na úhradu nákladov na spotrebované energie (elektrická energia, 
teplo, teplá voda, vodné, stočné a dažďová voda), na úhradu poplatkov za komunálne odpady a 
na úhradu dane z nehnuteľností, platenú mestu Stará Turá a v poslednom rade na úhradu opráv 
a údržbu športových zariadení, ktoré slúžia športovým klubom pôsobiacim v meste Stará Turá a 
občanom Starej Turej na športové aktivity.  
Spoločnosť MŠA Stará Turá, s. r. o. tým zabezpečí prevádzku športových zariadení, ktoré slúžia 
športovým klubom pôsobiacim v meste Stará Turá a občanom Starej Turej na športové aktivity a 
neslúžia na podnikateľskú činnosť iných subjektov ako sú jednotlivé športové kluby či MŠA Stará 
Turá, s. r. o.. 
 
Poslanci nemali žiadne otázky, pripomienky ani protinávrhy. 
 
Primátor mesta dal hlasovať za návrh uznesenia tak, ako je uvedený v písomnom materiáli.  
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Hlasovanie poslancov: 

 za: 9 Adamkovič, Bunčiak, Durec, Gondár, Kulíšková, 
Lukáčová, Medňanský, Pecho, Pilátová 

 proti: 0  

 zdržal sa: 0  

 
MsZ prijalo 

U z n e s e n i e  č. 5 – 24/2025 
 
Mestské zastupiteľstvo Stará Turá nadpolovičnou väčšinou prítomných poslancov  

schvaľuje 
pridelenie dotácie v rámci programového rozpočtu mesta Stará Turá na rok 2025 pre 
spoločnosť Mestský športový areál Stará Turá, s. r. o. do výšky 73 500 €. 
 

6. Schválenie podpísania Zmluvy o poskytnutí nenávratného finančného príspevku 
v rámci projektu s názvom: „Triedený zber komunálnych odpadov v meste Stará 
Turá“ 

 
Informáciu o predkladanom materiáli podala Mgr. Jana Potfajová vedúca oddelenia strategického 

rozvoja a investícií MsÚ. m. p. o. TECHNICKÉ SLUŽBY Stará Turá plánovala zakúpiť z financií 

za odpadové hospodárstvo v roku 2024 zberné vozidlo, ktorého výška finančných výdavkov po 

verejnom obstarávaní bola stanovená na sumu 278 760 €. S cieľom ušetriť financie mesta, ktoré 

sa môžu použiť na iný účel, navrhlo oddelenie strategického rozvoja a investícií MsÚ, že využije 

externé finančné zdroje a podá žiadosť o nenávratný finančný príspevok s názvom Triedený zber 

komunálnych odpadov v meste Stará Turá. Projekt okrem samotného zberného vozidla zahŕňa aj 

ďalšiu potrebnú techniku a to malé vozidlo na zber a zvoz BRO odpadu, traktorovú kosačku, 13 

ks kontajnerov a software. Začiatkom januára 2025 bol mestu Ministerstvom životného prostredia 

SR projekt schválený vo výške nenávratného finančného príspevku (ďalej „NFP“) 551 732,57 €. 

Pre vypracovanie Zmluvy o poskytnutí nenávratného finančného príspevku v rámci projektu je 

jedna z podmienok uznesenie o schválení podpísania Zmluvy o poskytnutí NFP na predmetný 

projekt.  

 

Poslanec Ing. Mgr. Martin Gondár poďakoval za prácu, ktorú zamestnanci MsÚ venovali a získali 

tým dané finančné prostriedky.  

 
Poslanci nemali ďalšie otázky, pripomienky ani protinávrhy. 
 
Zástupca primátora dal hlasovať za návrh uznesenia tak, ako je uvedený v písomnom materiáli.  
 

Hlasovanie poslancov: 

 za: 9 Adamkovič, Bunčiak, Durec, Gondár, Kulíšková, 
Lukáčová, Medňanský, Pecho, Pilátová 

 proti: 0  

 zdržal sa: 0  

 
MsZ prijalo 
 
 

 
U z n e s e n i e  č. 6 – 24/2025 
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Mestské zastupiteľstvo Stará Turá nadpolovičnou väčšinou prítomných poslancov 
schvaľuje podpísanie Zmluvy o poskytnutí nenávratného finančného príspevku v rámci 
projektu s názvom: „Triedený zber komunálnych odpadov v meste Stará Turá“, kód 
žiadosti o nenávratný finančný príspevok: NFP401202FNY8. 
 

7. Schválenie zmluvy o založení Združenia obcí Stará Turá - Lubina 
 
Informáciu o predkladanom materiáli podala Mgr. Jana Potfajová vedúca oddelenia strategického 
rozvoja a investícií MsÚ. V rámci Strategicko-plánovacieho regiónu Nové Mesto nad Váhom a 
Radou partnerstva Trenčianskeho samosprávneho kraja bol mestu Stará Turá schválený 
plánovaný zámer Cyklotrasa Stará Turá – Lubina v celkovej sume 2 100 000 €. Tento projekt bol 
vyhodnotený ako prioritný v rámci Integrovanej územnej stratégie Trenčianskeho samosprávneho 
kraja pre programové obdobie 2021-2027, konkrétne Opatrenia 2.8.2 Podpora cyklodopravy.  
Plánovaný projekt cyklochodníka pretína 2 katastrálne územia, mesto Stará Turá a obec Lubina. 
Avšak prislúchajúca výzva o NFP s kódom PSK-MIRRI-013-2024-ITI-EFRR v rámci podmienok 
nedovoľuje podať žiadosť v kombinácii žiadateľ a partner, a tak v tomto prípade je riešením založiť 
Združenie obcí Stará Turá – Lubina. Toto združenie bude nositeľom projektového zámeru, 
následne žiadosti o nenávratný finančný príspevok, projektovej dokumentácie a všetkých vecí 
súvisiacich s fyzickou realizáciou vybudovania predmetnej cyklotrasy. 
 
Poslankyňa Bc. Andrea Kulíšková povedala, že jej chýba v tomto návrhu komunikácia s obcou 
Lubina. Počula, že niektorí poslanci tam sú za schválenie zmluvy a niektorí nie. Spýtala sa, že či 
by nebolo dobré spraviť nejaké stretnutie, aby mesto nešlo do niečoho, čo by potom nemalo 
význam. 
Primátor mesta povedal, že toto je formálna vec, ktorá je nevyhnutná, aby sa začali rokovania. 
Informoval, že dvakrát bol na MsÚ starosta obce Lubina Ing. Martin Beňatinský, ktorý povedal, že 
so zmluvou súhlasí. Konzultoval to so svojimi poslancami a z jeho slov nevycítil, nejaké rozpory. 
Poďakoval sa poslankyni Bc. Andrei Kulíškovej za informácie a vie sa so starostom obce Lubina 
Ing. Martinom Beňatinským nakontaktovať. Dodal, že mesto si sumu na projekty na rozpočtovalo 
do rozpočtu na tento rok 2025 a na realizáciu na roky 2026 – 2027 a s tým počíta. Informoval, že 
dnes prebehlo rokovanie starostov a primátorov miest a obcí v okrese Nové Mesto nad Váhom 
a on si nevie predstaviť, že by sme povedali, že z nejakého dôvodu my alebo Lubina sa toho 
vzdávame. Ide tu totiž o to, že dané finančné prostriedky by prepadli a asi by sa presunuli z  TSK 
do iného kraja. Súčasne prebiehajú i rokovania s Ministerstvom investícií, regionálneho rozvoja a 
informatizácie SR, že musíme pridať v aktivitách, aby sme v podstate zlepšili ako Slovensko a aj 
jednotlivé kraje čerpanie financií z eurofondov. Apeloval na to, že z jeho pohľadu cesta späť 
neexistuje. Mesto sa o to uchádzalo, bolo to od komunikované a je to na rozpočtované. To sú 
nejaké indície a znaky toho, že sme si to premysleli, že do toho ideme. Povedal, že stretnutie 
s poslancami obce Lubina navrhovali aj starostovi obce Lubina Ing. Martinovi Beňatinskému a ten 
povedal, že také stretnutie bude, ale predtým tvrdil, že to má s poslancami ošetrené. 
Poslankyňa Bc. Andrea Kulíšková povedala, že sa pýta len preto, že je do toho za interesované 
mesto a dedina, aby sme boli na rovnakej vlne a aby sa nestalo, že to druhá strana zamietne. 
Informovala, že má podnety od ľudí, ktorí chcú do Nového Mesta nad Váhom dochádzať  na 
bicykloch. Veľmi veľa ľudí  tak chodí, vidí ich ráno o 5:30 hod., keď chodí autom do práce do 
Nového mesta nad Váhom. Ide o to, či túto trasu chceme ponímať ako cestu do práce a nie na 
cykloturistiku. Mnohé cyklotrasy vedú popri hlavných cestách a ona keď sa s týmito ľuďmi bavila, 
tak pochybuje, že pôjdu po tejto trase dokola. 
Mgr. Jana Potfajová vedúca oddelenia strategického rozvoja a investícií MsÚ jej odpovedala, že 
mesto pozeralo všetky možné alternatívy aj vzhľadom ku krátkosti času. Keby cesta viedla popri 
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hlavnej ceste, tak by mesto muselo vykupovať pozemky od x vlastníkov, čo je nereálne. Povedala, 
že vie, že možno niektorí ktorí sú profesionálny cyklisti nepôjdu tade, ale to mesto nevie ovplyvniť. 
Navrhnutá trasa je robená tak, aby nebola iba ako dochádzka do práce ale aj ako turistická 
cyklotrasa. Cez víkendy bude slúžiť pre rodiny s deťmi pre vychádzky do okolia smerom na 
Javorinu a bude i pre korčuliarov.  
Primátor mesta povedal, že najkratšia trasa, ktorá prichádza do úvahy je okolo m. p. o. 
TECHNICKÉ SLUŽBY Stará Turá, ale je aj najkomplikovanejšia, lebo sú tam súkromné pozemky, 
pretína hlavnú cestu a musel by tam byť nejaký nadjazd a to je miliónová položka. Dodal, že pevný 
podklad, ktorý ide okolo Miškech Dedinky nerobí až taký problém.         
Poslankyňa Bc. Andrea Kulíšková sa spýtala, či tam bude pevný podklad. 
Primátor mesta jej odpovedal, že by tam mal byť. Informoval, že dnes tu bol i starosta obce Bzince 
pod Javorinou Ing. Dušan Málik, kde bola diskusia o ďalších alokovaných dodatočných zdrojoch 
z hľadiska nejakej perspektívy, lebo tento cyklochodník chcú napojiť z Lubine do Bziniec pod 
Javorinou, ktoré majú  štúdiu do Nového Mesta nad Váhom. Chcú tam využiť nie tieto zdroje 
financovania, lebo sú spojení s Novým Mesto nad Váhom, ktoré i keď nemá 20 000 obyvateľov, 
ale v kooperácii s týmito obcami ich má. My po Lubinu vieme z daného rozpočtu vyjsť. Celá trasa 
bude Stará Turá – Nové mesto nad Váhom a bude vyskladaná z rôznych finančných zdrojov.  
Poslankyňa Bc. Andrea Kulíšková mu odpovedala, že jej o toto ide, aby sme si nespravili 
cyklotrasu iba zo Starej Turej do Lubine.  
Mgr. Jana Potfajová vedúca oddelenia strategického rozvoja a investícií MsÚ jej odpovedala, že 
projektový zámer bol takto schválený ako investícia, ktorá presahuje jednu, alebo dve obce. A keď 
sa to neskôr dorobí tak to bude viesť až k Vážskej cyklomagistrále.  
Primátor mesta informoval, že aj obec Vaďovce mala zámer na 260 000 €, ale prišli o tieto 
finančné prostriedky, lebo nesplnili nejaké podmienky.  Myslí si, že treba sa byť o tie peniaze. 
Dodal, že berie názor iných, ale nie vždy ten prvý pohľad, že tou najkratšou cestou sa to dá 
vyskladať. Existujú tri  alternatívy, ktoré budú zanesené do územného plánu, do zmien, ktoré sa 
budú robiť a je tam aj tá alternatíva okolo m. p. o. TECHNICKÉ SLUŽBY Stará Turá, ale iba preto, 
ak by niekto v budúcnosti dali na to financie. 
Poslankyňa Ing. Mgr. Zdena Pilátová povedala, že mesto ide spájať Starú Turú a Lubinu. Spýtala 
sa, že ak chceme mať trasu ako aj turistický chodník, či sa neplánuje urobiť spojenie aj do osady 
Valenčíkov kde sa dá lyžovať, na Javorinu, u Miškov, Hrnčiarové, lebo my navrhnutou trasou 
vlastne budeme obhádzať tieto miesta. 
Mgr. Jana Potfajová vedúca oddelenia strategického rozvoja a investícií MsÚ jej odpovedala, že 
pozemkovo sa táto trasa viedla cez pozemky Slovenského pozemkového fondu (ďalej len „SPP“) 
resp. SR, lebo vieme tie pozemky dostať od SPF nájomnou zmluvou na verejnoprospešný účel.  
Tam o pozemkoch o ktorých hovorí poslankyňa Ing. Mgr. Zdena Pilátová sú súkromné pozemky 
a za tú sumu, ktorá nám bolo alokovaná, bude mesto rado, ak sa dostane do Lubine.  
Poslankyňa Ing. Mgr. Zdena Pilátová povedala, že je za turistiku a cykloturistiku, ale to rieši iba 
trasu Stará Turá – Lubina nerieši to okolie Javoriny. 
Primátor mesta sa spýtal, odkiaľ má mesto na to zobrať peniaze.  
Poslankyňa Ing. Mgr. Zdena Pilátová povedala, že ona sa iba pýta ako spojiť lokality, ktoré sú 
turisticky atraktívne a ona nevraví, že sa jej to nepáči.  
Poslanec Ing. Ivan Durec chápe, čo poslankyňa Ing. Mgr. Zdena Pilátová hovorí. Povedal, že je 
dobré, že sa spraví táto cyklotrasa, ale tak ako sa aj s poslancom Ing. Petrom Pechom rozprával, 
tak do budúcna bude treba využiť poľné cesty na spojenie medi týmito osadami. No nemyslí si, 
že jej otázka súvisí s cyklotrasou.   
Poslankyňa Ing. Mgr. Zdena Pilátová povedala, že potrebovala dostať takúto informáciu, aby 
vedela ako potom sprístupniť turistiku a cykloturistiku pre tie osady.  
Poslanec Ing. Peter Pecho povedal, že táto cyklotrasa je ako keby kostra a bude to najdôležitejšie 
a jediné čo sa podarí spraviť ako dostatočne spevnené, ale to čo sa v minulosti podarilo a dúfa, 
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že v tom mesto a poslanci budú pokračovať je to, že do územného plánu sa podarilo dostať tieto 
bývalé cesty, ktoré vlastní SPP možno až na nejaké malé výnimky, ale skoro do každej osady čo 
máme, tak jedného dňa sa budeme vedieť dostať všade.       
Poslanec Ing. Ivan Durec povedal, že to boli predtým hlavé komplikácie medzi kopanicami.  
Poslanec Ing. Mgr. Martin Gondár povedal, že tento materiál je jedna zo strategických vecí. Spýtal 
sa, či si každá strana bude financovať vlastné výdavky, ako to vlastne bude a aký vplyv to bude 
mať na rozpočet.   
Mgr. Jana Potfajová vedúca oddelenia strategického rozvoja a investícií MsÚ mu odpovedala, že 
ak by sa projektová dokumentácia spravila pod hlavičkou mesta Stará Turá, tak je možnosť, že 
nám to nerefundujú. Z toho dôvodu sa to musí spraviť pod združením. Pýtala sa na to na riadiacom 
organe, keď vyšla výzva. V rozpočte čo má mesto na tento rok na projektovú dokumentáciu, tak 
pôjde do združenia. Pôjde  tam aj finančný príspevok, ktorý nám príde a z toho sa zaplatí fyzická 
realizácia cyklochodníka a stavebný dozor a ostatné veci, ktoré s tým budú spojené.  
Poslanec Ing. Mgr. Martin Gondár sa spýtal, či mesto ide podľa nejakého harmonogramu. 
Mgr. Jana Potfajová vedúca oddelenia strategického rozvoja a investícií MsÚ mu odpovedala, že 
tento týždeň podáva projektový zámer a potrebujeme mať uznesenie o založení združenia obcí, 
že sa nám ide vytvárať IČO, lebo nám už beží čas a treba spraviť projektové zámery.  
Poslanec Ing. Mgr. Martin Gondár sa spýtal, keďže sa hovorilo o zmene územného plánu, či je to 
nejaká plánovaná zmena.  
Primátor mesta mu odpovedal, že to nebude celková zmena územného plánu, ale budú to zmeny 
a doplnky.  
Poslanec Ing. Mgr. Martin Gondár sa spýtal, ako budú prebiehať zmeny územného plánu. 
Primátor mesta mu odpovedal, že územný plán je strategický dokument mesta a akýkoľvek zásah 
do neho by mal prechádzať cez príslušné komisie a poslancov a mali by tam byť zakomponované 
i pripomienky od občanov.     
Poslanec Ing. Mgr. Martin Gondár sa spýtal, či zmeny územného plánu budú v roku 2025. 
Primátor mesta mu odpovedal, že áno. 
Poslanec Ing. Peter Pecho povedal, že nevie ako sa to ďaleko dostalo, ale na Komisii pre výstavbu 
a životné prostredie pri MsZ mesta Stará Turá to prerokované bolo. Boli tam nejaké štyri položky 
a je to i v zápisnici.  
Poslanec Ing. Mgr. Martin Gondár povedal, že sa pýta na to, lebo sa hovorí, že cyklotrasa bude 
vlastne taká kostra a tie prípojky do Starej Turej z nej by sa mohli potom zakresliť do územného 
plánu a mesto by mohlo osloviť vlastníkov pozemkov, aby mohlo dané pozemky získať.   
Mgr. Jana Potfajová vedúca oddelenia strategického rozvoja a investícií MsÚ povedala, že jeden 
z tých návrhov cyklotrasy je smerom na Chrasnatú a je tam dorobená cesta dole k hlavnej ceste, 
ako je CTM, ako jedna z alternatív dochádzky za prácou.  
Poslankyňa Ing. Mgr. Zdena Pilátová sa spýtala, že či túto zmluvu s obcou Lubina iniciujeme my. 
Mgr. Jana Potfajová vedúca oddelenia strategického rozvoja a investícií MsÚ jej odpovedala, že 
áno.  
Poslankyňa Ing. Mgr. Zdena Pilátová sa spýtala, či poslanci Lubine o tom vedia.  
Mgr. Jana Potfajová vedúca oddelenia strategického rozvoja a investícií MsÚ jej odpovedala, že 
oni majú všetky predkladané podklady.  
Poslankyňa Ing. Mgr. Zdena Pilátová povedala, že sa to pýtala niektorých poslancov z Lubine 
a nevedia o tom.  
Mgr. Jana Potfajová vedúca oddelenia strategického rozvoja a investícií MsÚ jej odpovedala, že 
je to v ich kompetencii.  
Primátor mesta povedal, že je rád keď poslankyňa Bc. Andrea Kulíšková povie, že sú tu nejaké 
hlasy, že ich treba preveriť, ale je za hranicou jeho logiky toho, že sa to spochybňuje. On mal 
garanciu u starostu Lubiny Ing. Martina Beňatinského, keď odchádzal zo stretnutia, že ide volať 
poslancom a keď pošleme návrh zmluvy o združení, tak im ju rozpošle.  
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Poslankyňa Ing. Mgr. Zdena Pilátová sa poďakovala za odpoveď.  
 
Poslanci nemali ďalšie otázky, pripomienky ani protinávrhy. 
 
Primátora mesta dal hlasovať za návrh uznesenia tak, ako je uvedený v písomnom materiáli.  
 

Hlasovanie poslancov: 

 za: 7 Adamkovič, Bunčiak, Durec, Gondár, Kulíšková, 
Medňanský, Pecho 

 proti: 0  

 zdržal sa: 2 Lukáčová, Pilátová 

 
MsZ prijalo 

U z n e s e n i e  č. 7 – 24/2025 
 

Mestské zastupiteľstvo Stará Turá  nadpolovičnou  väčšinou všetkých poslancov 
schvaľuje podpísanie zmluvy o založení združenia obcí s názvom Združenie obcí Stará Turá 
– Lubina. 

 
Mgr. Jana Potfajová vedúca oddelenia strategického rozvoja a investícií MsÚ povedala, že 
zabudla dať informáciu k zbernému vozidlu, že sa bude predkladať uznesenie k čerpaniu 
z rezervného fondu. 
 

8. Interpelácie poslancov 
 
Poslanec Ing. Ivan Durec informoval, že spoločnosti Lesotur s.r.o. Stará Turá bola schválená 
žiadosť o nenávratný finančný príspevok na rekonštrukciu lesnej cesty „Grúnka“. Teraz má 
spoločnosť dokončené verejné obstarávanie. Druhá žiadosť má cez MAS na dve technologické 
vozidlá a dnes podpísal zmluvu. 
Poslanec Ing. Mgr. Martin Gondár informoval, že je aktívny bežkár a veľa času strávi na cyklotrase 
na Hlavine a i keď je tam zákaz vjazdu motorovým vozidlám, tak tam chodia autá, ktoré ničia 
bežkárske stopy. Poprosil kolegov z MsÚ, z investičného oddelenia, či by sa nezostavila pracovná 
skupina a zabezpečila, aby sa tam tie autá nedostali. Bude asi potrebné požiadať aj českú stranu 
o pomoc. Ďalej navrhol vybudovať k cykloprístrešku v tejto lokalite nejakú rozhľadňu, niečo 
náučné, alebo ohnisko, ktoré by sa dalo zrealizovať cez cestovný ruch, lebo je veľmi často 
navštevovaná a vybudovať to v spolupráci so Starou Myjavou a Novou Lhotou.  
Poslankyňa Bc. Andrea Kulíšková povedala, že keby mesto do toho išlo, lebo to má veľký 
potenciál, tak by bolo dobré tú cestu najprv vyčistiť, lebo zarastá.   
Poslanec Ing. Mgr. Martin Gondár povedal, že cesta by sa dala vyčistiť z projektu, len sa spýtal, 
či je priestor si k tomu sadnúť. 
Poslanec Ing. Ivan Durec povedal, že tam čistenie trvalo prebieha. Dodal, že problematická časť 
ktorá tam zarastá sú obecné lesy Kostolné, je to časť od Prídolia až po Hamovanie.  Pre 
zamedzenie prístupu áut sa uvažuje nad čítacími rampami . Bolo by dobré úplné to tam uzavrieť, 
lebo foto pasce boli neúčinné. Je tam problém, že v prípade úrazu v poobedných hodinách kto 
tam bude rampy otvárať. Podľa neho rampy sú dobré riešenie, len treba doriešiť ich obslužnosť.  
Poslanec Ing. Mgr. Martin Gondár sa spýtal, či to má mesto v súčasnosti nejako doriešené. 
Primátor mesta mu odpovedal, že nie. Dodal, že podľa jeho názoru ten les tam vyčistený nie je. 
Informoval, že niekedy sa uvažovalo, že by sa vyčistil brigádnicky, našla by sa partia ľudí o ktorých 
vie a prišli by pomôcť. Potom padol na nejakom stretnutí názor spraviť pod elektronabíjačkou na 
lúke priestor, kde by sa dalo niečo podniknúť. Povedal, že keby sa vytvorila pracovná skupina, tak 
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by chcel byť jej členom, aby sa urobil scenár ako „Nerádovu cestu“ dať do poriadku. Povedal, že 
s rampami nesúhlasí, ale je to na debatu.  
Poslankyňa RNDr. Marianna Lukáčová sa spýtala, či spoločnosť LIDL ma spravené všetky 
kolaudácie, lebo je informácia, že 03.02.2025 sa predajňa otvára.  
Ing. Jaroslava Antalová prednostka MsÚ informovala, že spoločnosť Lidl má vydané predbežné 
užívanie stavby do 31.05.2025, kde sú uvedené všetky podmienky, ktoré majú následne predložiť, 
aby bola riadna kolaudácia a užívanie stavby od 31.05.2025.  
Poslankyňa RNDr. Marianna Lukáčová povedala, že sa pýta preto, lebo člen Komisie pre 
ekonomiku, majetok mesta a podnikanie pri MSZ mesta Stará Turá Mgr. Peter Škriečka  povedal, 
že pokiaľ nebudú všetky kolaudácie, tak sa to nemôže otvoriť.  
Ing. Jaroslava Antalová prednostka MsÚ jej odpovedala, že sú tam nejaké nedostatky, ktoré sa 
majú do 31.05.2025 odstrániť, ale stanoviská dotknutých orgánov sú.  
Primátor mesta informoval, že 05.02.2025 je zasadnutie Komisie pre školstvo a kultúru pri MsZ 
mesta Stará Turá a jedným z bodov, ktoré sa tam budú riešiť, je návrh na udelenie čestného 
občianstva v Starej Turej. Povedal, že je veľa kandidátov na toto ocenenie a navrhol, aby  
o týždeň, dva po zasadnutí komisie prebehla pracovné stretnutie s poslancami a dohodli sa na 
užšom výbere.  
Poslankyňa Ing. Mgr. Zdena Pilátová povedala, že keď boli poslanci v minulosti na rokovaní MsZ 
oslovení, aby dali návrhy, tak ona navrhla štyri osoby. Pozrela na tabuľu na chodbe MsÚ, ktoré 
osobnosti tam sú, lebo na stránke mesta to nenašla. Uvedomuje si tiež, že sedem osôb je veľa. 
Je rada, že všetci poslanci sa môžu stretnúť a dohodnúť sa.  
Primátor mesta povedal, že pred rokovaním MsZ, kde sa bude o tom hlasovať bude dobré sa 
stretnúť a dohodnúť a možno sa tam preberú aj iné témy.  
Poslanec Ing. Mgr. Martin Gondár sa spýtal, či o osobnostiach mesta rozhodujú poslanci. 
Primátor mesta mu odpovedal, že áno. Najskôr bude rokovanie MsZ, kde poslanci schvália 
osobnosti a na ďalšom zasadnutí MsZ prebehne slávnostná ceremónia oceňovania.   
Poslanec Ing. Mgr. Martin Gondár poprosil predsedníčku Komisie pre školstvo a kultúru pri MsZ 
mesta Stará Turá, či by za komisiu dala nejaké odporúčanie na ocenenie. Dodal, že k stretnutiu 
k Hlavine by pripravil nejaký materiál.  
 
Poslanci nemali ďalšie pripomienky ani návrhy. 
 
Primátor mesta sa poďakoval poslancom za účasť na mimoriadnom zasadnutí MsZ a po  
vyčerpaní programu ukončil zasadnutie MsZ o 16:17 hod.. 
 
 
Spracovala : Miroslava Bezáková    ......................................... 
           
V Starej Turej, dňa 05.02.2025 
 
Overovateľ zápisnice:  Jakub Martin Adamkovič  .......................................... 
 
     
Ing. Jaroslava Antalová     .......................................... 
    Prednostka MsÚ  
 
PharmDr. Leopold Barszcz     .......................................... 
     Primátor mesta    


